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خواهم کرد
 رئیس فدراسیون وزنهبرداری با عذرخواهی از وزنهبرداران محروم و خانواده آنان گفت: اگر

قصوری از سمت فدراسیون در این خصوص باشد حتما برخورد قاطع خواهم کرد.

به گزارش ایرنا، حواشی اعزام تیم وزنهبرداری جوانان ایران به
مسابقات جهانی اسپانیا این روزها به سوژه رسانهها تبدیل و
انتقادات زیادی را به سمت و سوی فدراسیون سوق داده است. این
انتقادات زمانی به وجود آمد که پیش از اعزام پولادمردان جوان
ایران به این رقابتها مسوولان برگزاری پیکارها اعلام کردند که ۱۷
وزنهبردار به خاطر عدم رعایت دستورالعملهای آژانس جهانی مبارزه

با دوپینگ اجازه حضور در رقابتها را ندارند.

از این تعداد ۶ وزنهبردار ایرانی بودند که موجب ریزش ۶۰ درصدی
نفرات تیم مردان ایران در این دوره از پیکارها شد. این حواشی و
انتشار لیست اولیه نفرات اعزامی به رقابتهای جهانی اسپانیا
فدراسـیون را گریبـانگیر حاشیههـایی کـرده کـه پـای وزارت ورزش و

جوانان را به این قضیه باز کرد.

سجاد انوشیروانی رئیس فدراسیون وزنهبرداری پس از برگزاری جلسه با
ســیدمحمدشروین اســبقیان معــاون توســعه ورزش قهرمــانی و حرفــهای

توضیحاتی را در خصوص این حواشی به خبرنگار ایرنا ارائه کرد.

متن کامل این گفتگو در زیر آمده است؛

آقای انوشیروانی، این روزها وزنهبرداری ایران درگیر حواشی زیادی
شده که بخشی از آن حذف نفرات ایران از مسابقات جهانی جوانان این
برمیگردد. به عنوان رئیس فدراسیون چه توجیهی برای این اتفاق

دارید؟

متاسفانه ۶ قهرمان جوان ما از مسابقات جهانی منع شدند و این به
خاطر قصوری بود که باید بررسی شود که توسط چه کسی انجام شده است.
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ما در حالی بررسی هستیم و بعد از رقابتهای جهانی نیز با کادر فنی
جلسه میگذاریم، باید مشخص شود مقصر این اتفاق چه کسی است. آیا

تقصیر از سوی فدراسیون بوده یا نادوی ایران.

اسفند ۱۴۰۲ نامهای به ما در این خصوص رسید که ما هم آن را به
فدراسیون پزشکی ورزشی ارجاع دادیم. در ایمیلهای ارسالی به ما به
زمان مشخص اشاره نشده اما باید بررسی کنیم که برای نادوی ایران

چنین چیزی مشخص شده یا نه.

محرومیت وزنهبرداران ایران بلند مدت است؟

اصلا محرومیتی در کار نیست این روزها برخی به دنبال القا دوپینگ ۶
وزنهبردار ایران و بازی با افکار عمومی هستند. در رسانهها مطرح
میشود که تست دوپینگ ۶ وزنهبردار ایران مثبت شده اما اینگونه
نیست ما فقط از مسابقات جهانی جوانان در اسپانیا منع شدیم. این
یک قصور بود و اگر این قصور از سمت فدراسیون وزنهبرداری انجام
شده با بانیان آن به شدت برخورد خواهم کرد. من منافع ملی ورزش و
وزنهبرداری را بر هر چیز دیگر ترجیح خواهم داد و با کسی نیز
تعارف ندارم. در این ۲ سالی که در فدراسیون بودم منافع این رشته
برای من همیشه در اولویت بوده و در ادامه نیز اینگونه خواهد بود.

قرار بود رایزنی لازم برای بازگشت این ۶ وزنهبردار انجام دهید اما
اتفاقی رخ نداد؟

ما با مسوولان صحبت کردیم. فدراسیون بینالمللی مشکلی برای حضور
قهرمانان ما در مسابقات نداشت اما آژانس جهانی مبارزه با دوپینگ

(ATA) قبول نکرد.

یک قصور موجب شد تا ۶ جوان ایرانی از حضور در رقابتهای جهانی
محروم شوند.

من ابتدا باید از این وزنهبرداران و خانواده آنان عذرخواهی کنم.
این جوانان سرمایه ورزش ما هستند و سال گذشته در مکزیک به عنوان
قهرمانی جهان رسیدند. آنان امسال شانس بیشتری برای کسب مدال
داشتند و در سوی دیگر پشتوانه تیم اصلی به شمار میروند. محرومیت
برای آنان بلند مدت نیست و چند ماه دیگر جوانان را به مسابقات
قهرمانی آسیا اعزام میکنم. البته باید فدراسیون حواسش بیشتر به
اتفاقات باشد تا از تکرار مسائل تلخی مانند منع جوانان از

مسابقات جهانی پیشگیری شود.



حواشی وزنهبرداری ایران به حذف ۶ وزنهبردار منتهی نشد بلکه لیست
اعزام نیز داستانهایی داشت، به نظر شما اعزام این تعداد نفر

ضرورت داشت؟

ما باید بین لیست اولیه و لیست نهایی یک تفاوتی قائل باشیم.
لیستی که این روزها در فضای مجازی و رسانهها میچرخد لیست اولیه
است. ما این لیست را آماده میکنیم تا در نهایت از بین آن، نفرات
نهایی را انتخاب کنیم. لیست نهایی اعزام براساس محدودیتهای مالی
و نیاز نفرات اعزامی به مسابقات بسته میشود. ما از لیست ۳۹ نفره
۱۰ نفر را حذف کردیم. با حذف ۶ وزنهبردار از مسابقات لیست به ۲۳
نفر رسید که من و چند نفر دیگر نیز اعزام نشدیم نفرات اعزامی

اکنون کاملا مشخص هستند.

قرار بود یک تیم کامل اعزام کنیم و ۲ خبرنگار در لیست بود. یک
خبرنگار خانم و یک آقا که برای ۲ تیم فعالیت کنند. برای مسابقات
بانوان معذوریتهایی وجود داشت که ما از خبرنگار خانم استفاده
کردیم. وقتی تیم کامل به مسابقات اعزام نشد، یک خبرنگار را حذف

کردیم. من خودم نیز به این دوره از رقابتها نرفتم.

قبل از این نیز لیست اولیه و ثانویه اعزام داشتید؟

این یک روند عادی در فدراسیونها است. من در مسابقات تایلند یک
لیست اولیه داشتم حتی اسم خودم نیز در لیست بود اما پیش از جام
جهانی چند نفر از لیست حذف و خودم نیز به آن کشور نرفتم. انتشار
این لیست نمیدانم کار چه کسی بود اما یک اقدام ناجوانمردانه بود.
باید از حراست فدراسیون پیگیری کنیم. منافع ملی برای ما بر هر

چیز دیگری ارجحیت دارد.

پای وزارت ورزش و جوانان نیز به این قضیه کشیده شد، واکنش
وزارتخانه به این اتفاقات چگونه بود؟

وزارت ورزش همیشه تذکرات لازم را به فدراسیونها میدهد. من روز
گذشته یک جلسه با سیدمحمدشروین اسبقیان معاون وزیر ورزش و جوانان
داشتم و توضیحات لازم را نیز ارائه کردم. الزامات و تاکیداتی
داشتند و ما نیز ملکف به رعایت آن هستیم. وزارت موارد را بررسی
کرده و در حال بررسی دیگر علامت سوالها هستم. ما نیز در فدراسیون
به دنبال بررسی این اتفاقات هستیم تا بانی این قصور را پیدا

کنیم.


